
 

 
 

 

NOTICE OF PUBLIC MEETING CONCERNING A PROPOSED PLAN OF CONDOMINIUM 
AND PLAN OF SUBDIVISION 

 
File No.: D07-16-22-0003 & D07-04-22-0001 

 
This notice is to advise that the City of Ottawa will hold a Public Meeting on Wednesday, August 
10, 2022 at 6:00 pm through Zoom (video conferencing) to discuss a proposed plan of subdivision. 
Notice of this public meeting was previously provided, and the purpose of this notice is to update 
the ZOOM link.  
 
Remote Participation  
The chosen technology for this meeting is Zoom, which allows for participation by telephone, as 
well as by computers and mobile devices. 

 
Persons who intend to participate during the meeting may wish to register/sign up in Zoom, if they 
have not already done so. The following information is provided for your consideration and 
guidance during remote participation in the meeting:  
 
How to Join the Meeting 
 
Zoom Link: 
https://us06web.zoom.us/j/83455220397?pwd=QVdoNUs2M0xqaWZ2dTNWSjRDSG5Gdz09 
 
Zoom ID: 834 5522 0397 
Password: 438893 
 
Or Telephone: 

    Dial +1 647 558 0588 Canada 
    Webinar ID: 834 5522 0397 

    Password: 438893 
 
Additional information relating to the proposed plan of subdivision is available for inspection by 
the public.  Please direct inquiries to: 
 

Sarah Ezzio, Assigned Planner 
Planning, Real Estate and Economic Development Department 

110 Laurier Avenue West, 4th floor 
Ottawa ON  K1J 1P1 

Tel:  613-580-2424 ext. 23493 
e-mail: Sarah.Ezzio@ottawa.ca 

 
 

 

https://zoom.us/
https://us06web.zoom.us/j/83455220397?pwd=QVdoNUs2M0xqaWZ2dTNWSjRDSG5Gdz09
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AVIS DE RÉUNION PUBLIQUE CONCERNANT UN PROJET DE PLAN DE COPROPRIÉTÉ 
ET DE PROJET DE PLAN DE LOTISSEMENT 

 
Dossier no : D07-16-22-0003 et D07-04-22-0001 

 
Par la présente, nous vous avisons que la Ville d’Ottawa tiendra une réunion publique le 10 août 
2022, à 18 h, sur la plateforme de vidéoconférence Zoom afin de discuter du projet de plan de 
lotissement. Un avis de cette réunion publique a déjà été fourni, et le but de cet avis est de mettre 
à jour le lein ZOOM. 
 
Participation à distance  
Il a été décidé d’opter pour le logiciel Zoom, lequel permet la participation par téléphone, 
ordinateur et appareil mobile. 
 
Nous invitons toute personne souhaitant participer à la réunion à s’inscrire à Zoom, si ce n'est 
pas déjà fait. Vous trouverez ci-dessous des précisions concernant la réunion virtuelle :  
 
Comment se joindre à la réunion 
 
Lien Zoom : 
https://us06web.zoom.us/j/83455220397?pwd=QVdoNUs2M0xqaWZ2dTNWSjRDSG5Gdz09 
Identifiant Zoom : 834 5522 0397 
Mot de passe : 438893 
 
Ou par téléphone : 
    Composer le +1 647 558 0588 (sans frais) 
    Identifiant du webinaire : 834 5522 0397 
    Mot de passe : 438893 
 
 
Des renseignements supplémentaires sur le projet de plan de lotissement sont accessibles au 
public. Veuillez communiquer avec la personne-ressource, aux coordonnées suivantes : 
 

Sarah Ezzio, Urbaniste responsable 
Service de la planification, des biens immobiliers et du développement économique 

110, avenue Laurier Ouest, Ottawa (Ontario) K1P 1J1. 
Tél. : 613-580-2424, poste 23493 
Courriel : Sarah.Ezzio@ottawa.ca 

 
 

https://zoom.us/

